

Date: 23/09/2021

التاريخ: 2021/09/23

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal  
Chief Executive Officer  
Dubai Financial Market  
Dubai, UAE

السيد/ حسن عبد الرحمن السركال  
الرئيس التنفيذي  
سوق دبي المالي  
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

**Subject: Notification by Damac Properties  
Dubai Co. PJSC (the "Company")**

**الموضوع: تنويه من شركة داماك العقارية دبي ش.م.ع  
("الشركة")**

Please be informed that the Company received the enclosed disclosure from Maple Invest Co Ltd ("Maple") in relation to the partial offer by Maple to acquire shares in the share capital of the Company.

نود اعلامكم بأن الشركة استلمت الإفصاح المرفق من شركة ميبل انفست كو ليمنتد ("ميبل") بخصوص عرض الاستحواذ الجزئي من ميبل للاستحواذ على أسهم في رأس مال الشركة.

Kind regards,

مع أطيب التحيات،،،



Ahmed Fiala  
Board Secretary

أحمد فياله  
سكرتير مجلس الإدارة

# MAPLE INVEST CO LIMITED

23 September 2021

23 سبتمبر 2021

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal  
Chief Executive Officer  
Dubai Financial Market  
Dubai, UAE

السيد/ حسن عبدالرحمن السركال  
الرئيس التنفيذي  
سوق دبي المالي  
دبي – الامارات العربية المتحدة

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

**Subject: disclosure regarding re-launch of the partial offer by Maple Invest Co Limited to acquire shares in the share capital of DAMAC Properties Dubai Co PJSC**

**الموضوع: افصاح بخصوص إعادة اطلاق عرض الاستحواذ الجزئي من شركة ميبل انفست كو ليمتد للاستحواذ على أسهم في رأس مال شركة داماك العقارية ش.م.ع.**

With reference to the disclosure published on the Dubai Financial Market's website dated 21 June 2021 regarding the postponement of Maple Invest Co Limited's offer to acquire shares in the share capital of DAMAC Properties Dubai Co PJSC, please note that the Securities and Commodities Authority has granted its approval for the continuation of the offer process.

بالإشارة إلى الإفصاح المنشور على الموقع الإلكتروني لسوق دبي المالي بتاريخ 21 يونيو 2021 بخصوص تأجيل إجراءات عرض شركة ميبل انفست كو ليمتد للاستحواذ على أسهم في رأس مال شركة داماك العقارية ش.م.ع.، نحيطكم علماً بأن هيئة الأوراق المالية والسلع قد منحت الموافقة على استمرار إجراءات العرض.

It is expected that an update of the Offer Document dated 9 June 2021 will be released within 14 days. Such updates will only address process points and will not affect the material parameters of the offer, including the offer price which remains at AED1.30 per share. The Offer Document dated 9 June 2021 remains valid and in full effect, subject to any changes as may be set out in the aforementioned updated offer document.

من المتوقع ان يتم نشر تحديث لمستند العرض المؤرخ في 9 يونيو 2021 خلال 14 يوماً. ستتطرق التحديثات لأمر تتعلق بالإجراءات فقط ولن تؤثر على العوامل الجوهرية للعرض، بما في ذلك سعر العرض الذي سيبقى 1.30 درهم اماراتي للسهم. سيبقى مستند العرض المؤرخ في 9 يونيو 2021 سارياً وناظاً، على ان يخضع لأية تعديلات كما قد يتم النص عليه في مستند العرض المحدث المذكور أعلاه.

Kind regards,

Ali Kukar  
For and on behalf of Maple Invest Co Limited

مع اطيب التحيات

علي كوكر  
بالنيابة عن شركة ميبل انفست كو ليمتد